
 

 

Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö 
Styrelsemöte 2015-03-24	  
	  
Adress:	  Hemma	  hos	  Gabriella	  
Styrelsemöte	  nr	  13,	  VÅ	  2014/2015	  
Datum:	  2015-‐03-‐24	  
Tid:	  18:26	  –	  20:35	  
Närvarande:	   Kajsa	   Lundgren	   (PAS),	   Timmy	   Rosendal	   (Vice	   Mottagningsansvarig),	   Monika	  
Mizgalewicz	  (Ettans	  representant),	  Aisan	  Rasouli	  (Styrelseledamot),	  Lennart	  Kjellman	  (SNO),	  
Gabriella	   Molinder	   (Ordförande),	   Oskar	   Giesecke	   (Vice	   Ordförande),	   Fredrika	   Wahlström	  
(Klubbmästare),	  Helena	  Falk	  (Kommunikationsansvarig),	  Hue	  (Hund)	  

	  
1. Mötet öppnas 

Mötet	  förklarades	  öppnat	  av	  mötesordförande	  kl.	  18.26.	  

	  

2. Justerare väljs 

Mötet	  beslutade	  
att	   välja	  Frida	  och	  Oskar	  till	  justerare.	  

	  

3. Fastställande av dagordningen 

Mötet	  beslutade	  

att	   	   anta	  dagordningen.  

 

4. Adjungeringar  

Inga	  adjungeringar	  fanns.	  	  
	  
	  
5. Infopunkt 

Frida	   informerade	   om	  att	   CLW:s	   nya	   kylskåp	  har	   kommit	   och	   ska	   ställas	   in	   i	   Gråttan.	  Runt	  
kylen	  ska	  finnas	  plåtar	  som	  ska	  göra	  inbrott	  i	  kylarna	  svårare.	  	  

Oskar,	   Timmy,	   Kajsa	   och	   Lennart	   informerade	   som	   de	   tillsammans	   med	   JML	   och	  
utvärderingsdagen	   har	   haft	   ett	   möte	   med	   kansliet.	   De	   punkter	   som	   diskuterades	   på	   detta	  
möte	  var:	  



 

 

• JML-‐arbete	  

Ø Kansliet	  kommer	  att	  anordna	  en	  föreläsningsserie	  

• Hur	  info	  från	  kansliet	  ska	  nå	  ut	  till	  studenterna	  

• Utvärderingsdagen	  
	  

• Programkollegium	  
Ø 10-‐11	  juni,	  lunch	  till	  lunch.	  Tidigare	  har	  detta	  riktats	  mot	  SNO	  och	  PAS,	  men	  i	  år	  

kommer	  det	  troligen	  bli	  en	  bredare	  målgrupp	  av	  studenter.	  

• Överlämning	  

• Rekrytering	  
Oskar	  berättade	  att	  man	  har	   fått	   in	   en	  del	   sponsring	   till	   fyraårsgasquen.	  Dessutom	  har	  han	  
tillsammans	  med	  NLG	   tittat	  på	  ett	   system	   för	   att	   förenkla	  hanteringen	  av	  utgående	  externa	  
fakturor.	  

Gabriella	   har	   tillsammans	   med	   CL:s	   ordförande	   och	   sektionernas	   sektionslokalansvariga	  
börjat	   arbetet	   med	   att	   uppdatera	   Gråttboken,	   som	   innehåller	   viktig	   information	   runt	  
sektionslokalen.	  	  

	  

6. Filmstillstånd i Gråttan, J-festival 

Gabriella	   presenterade	   J-‐festivalen	   och	   deras	   event,	   som	   innebär	   att	   de	   vill	   filma	   i	  
sektionslokalerna.	   Frida	   informerade	   att	   CL	   redan	   har	   givit	   sitt	   godkännande	   till	   att	   låta	   J-‐
festivalen	  filma	  i	  sektionslokalen.	  
	  
Mötet	  beslutade	  
att	  	   	   	  godkänna	  J-‐festivalens	  ansökan.	  
 

7. Medlemsundersökning 

Gabriella,	   Fanny	  och	  Aisan	  har	   varit	   på	   en	   styrelseutbildning,	   och	   fick	  med	   sig	   förslaget	   att	  
man	   borde	   göra	   en	   medlemsundersökning	   i	   sektionen.	   Lennart	   informerade	   om	   att	   han	  
tillsammans	  med	  en	  av	  JML-‐ordförande	  och	  CL:s	  PAS	  har	  påbörjat	  arbetet	  med	  att	  ta	  fram	  en	  
JML-‐undersökning.	   Eftersom	   dessa	   undersökningar	   troligtvis	   kommer	   att	   överlappa	   till	   en	  
stor	  del	  verkar	  det	  vara	  en	  bra	  idé	  att	  slå	  ihop	  dem.	  

Mötet	  beslutade	  
att	  	   	   	  Lennart	   tar	   fram	   det	   underlag	   den	   gruppen	   redan	   har	   tagit	   fram	   och	  
återkommer	  till	  styrelsen.	  
	  
	  
	  
	  
	  



 

 

8. Överlämning 

Det	   har	   under	   året	   diskuterats	   hur	   överlämningen	   ska	   se	   ut,	   och	   efter	   diskussion	   kom	   det	  
fram	   att	   det	   dels	   borde	   finnas	   en	   överlämningsmall	   som	   alla	   använder,	   dels	   att	   det	   borde	  
anordnas	  en	  överlämningsdag	  när	  den	  nya	  styrelsen	  är	  tillsatt.	  	  	  

Mötet	  beslutade	  
att	   	   använda	  den	  överlämningsmall	  som	  togs	  fram	  av	  förra	  årets	  styrelse	  
att	   	   överlämningsdagen	  ska	  hållas	  den	  14	  maj	  	  
 

9. Reglementesändring om skyddsombud 

Styrelsen	  har	   tidigare	  pratat	  om	  att	   flytta	  över	   ansvaret	   som	  sektionens	   skyddsombud	   från	  
vice	   SNO	   och	   SNO	   till	   sektionslokalsansvarig.	   Till	   detta	   möte	   hade	   ett	   propositionsförslag	  
tagits	  fram,	  och	  detta	  diskuterades.	  	  

Mötet	  beslutade	  
att	   	   lägga	   fram	   en	   proposition	   på	   SM7,	   där	   Sektionslokalsansvarig	   blir	  
skyddsombud	  istället	  för	  vice	  SNO	  och	  SNO.	  
	  

10. Diskussion: vad lägger styrelsen sin tid på? Vad bör vi lägga vår tid 

på? 

11. Övrigt 

Timmy	   informerade	   om	   ett	   möte	   han	   och	   Emma	   (mottagningsansvarig)	   har	   haft	   med	  
studievägledaren,	  och	  ett	  förslag	  om	  att	  göra	  om	  Akademiskt	  intro	  för	  ettorna	  till	  ett	  projekt	  
med	  en	  student	  som	  projektledare.	  

Frida	  informerade	  att	  CLW	  kommer	  att	  sälja	  märken	  under	  Valborgspubrundan.	  

Oskar	  informerade	  om	  att	  en	  av	  mottagningens	  fakturor	  har	  kommit	  väldigt	  tidigt	  och	  därför	  
kommer	  att	  hamna	  på	  fel	  verksamhetsår.	  Detta	  kommer	  dock	  kunna	  att	  hanteras	  genom	  att	  
justera	  budgetarna	  för	  både	  detta	  och	  nästa	  verksamhetsår.	  	  

Datum	  för	  Förtroendegasque	  (22	  maj)	  och	  Sektionsmöte	  7	  (22	  april)	  fastställdes.	  

	  

12. Mötets avslutande 

Mötet	  förklarades	  avslutat	  kl.	  20.35.	  

	  

	  

	  



 

 

Härmed	  intygas	  att	  följande	  personer	  har	  korrekturläst	  protokollet	  från	  detta	  möte:	  

	  

_______________________________	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   _______________________________	   	   	  

Mötesordförande,	  Gabriella	  Molinder	   	   Sekreterare,	  Lennart	  Kjellman	  

	  

	  

_______________________________	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   _______________________________	  

Justerare,	  Fredrika	  Wahlström	   	   Justerare,	  Oskar	  Giesecke 


